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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 31.01.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Palcău Ciprian Ștefan  care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.448/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. (Lipsește d-nul consilier Mureșan 
Vasile, Muzsic Robert Eugen). 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 20.12.2018 , 15.01.2019  și 22.01.2019. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare din data de 20.12.2018 , 15.01.2019  
și 22.01.2019 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

              „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 25 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul IV 2018. 
 
2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al municipiului 
Hunedoara  pentru trimestrul IV 2018 . 
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3.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței comisiilor de examinare la concursurile 
sau examenele pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de laborator şi şef de serviciu 
din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara . 
 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a unui spațiu în 
suprafaţă utilă de 259 mp și suprafață construită de 317 mp, aparținând Municipiului 
Hunedoara, aflat în domeniul privat al acestuia, situat în Hunedoara, str. George Enescu, nr. 7, 
bl. 129 – parter, înscris în CF nr. 61780 – C1- U6 Hunedoara, cu destinația spațiu comercial. 
 
5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 454/2018 privind închirierea prin licitaţie publică a unor imobile spații și teren, aflate în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate în municipiul Hunedoara, str. Rotarilor, nr. 
142A, cu destinația prestări servicii, respectiv curte, cu modificările ulterioare. 
 

6.Proiect de hotărâre pentru revocarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 470/2018 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 495/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din subordinea Consiliului local 
al Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare. 
 
7.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 322/2016, cu modificările ulterioare.” 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
                       Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 

  
   După punctul 25 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 15 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele 
de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 19 voturi ”pentru”. 
 

D-na Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Eu nu votez  și nu particip la dezbateri la punctul 6.” 
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D-nul Scurtu Raul: 
”Eu nu votez  și nu particip la dezbateri la punctul 20.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului profesor Mihai PETRE.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 - D-lui Voinia Claudiu care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
”Sunt onorat de a propune Consiliului Local conferirea titlului de ”Cetățean de 

onoare” pentru domnul profesor Mihai Petre pentru întreaga activitate desfășurată în domeniul 
didactic, educațional și științific. Domnul profesor s-a născut la data de 19 iulie 1949, în 
comuna Sutești, județul Vâlcea. A urmat cursurile Liceului Teoretic Drăgășani (1963-1967), 
apoi Facultatea de Filologie, secția română-franceză, a Universității „Babeș-Bolyai” din Cluj 
între anii 1968 - 1972, unde a fost șef de promoție. Un eveniment al acelor ani, respectiv 
Plenara CC al PCR care a blocat posturile în învățământul superior a schimbat destinul 
domnului profesor. Astfel nu a mai putut să meargă în învățământul superior și destinul i-a croit 
un alt drum. A ajuns în Hunedoara prin repartiție la Școala Generală nr. 3 Hunedoara, unde a 
profesat între anii 1972 – 1974. Din 1974, a fost transferat ca profesor de Limba și Literatura 
Română la Liceul Sanitar Hunedoara unde a funcționat până în 1993, când a trecut la Colegiul 
Național ”Iancu de Hunedoara.” În acest interval, domnul profesor s-a făcut remarcat prin 
seriozitate, competență profesională, implicare în viața școlii și a comunității.   

Are 46 de ani de catedră în învățământul hunedorean, respectiv a pregătit 46 de 
promoții iar acum este în curs cea de-a 47-a, promoție. Din rândul acestora, s-au afirmat foarte 
mulți juriști, medici, profesori, economiști, politicieni, fără a mai vorbi de o multitudine de cadre 
medicale medii. Asupra tuturor, domnul profesor și-a lăsat o frumoasă și recunoscută 
amprentă.  

De altfel, sunt cunoscute la nivel municipal, județean și național rezultatele muncii 
sale, fie că e vorba de zeci de premii de la olimpiadele școlare, fie de participarea elevilor 
liceului la concursuri, un exemplu piesa, “Pensiunea doamnei Olimpia”, regizată de domnul 
profesor unde a luat locul I pe județ, de participarea la diferite simpozioane și sesiuni de 
comunicări, cu lucrări științifice la Timișoara, Reșița, Râmnicu-Vâlcea și Cluj-Napoca , un 
exemplu: lucrarea prezentată la al VI-lea Simpozion național de Onomastică, organizat de 
Institutul de Lingvistică și Istorie literară „Sextil Pușcariu”, Cluj-Napoca, 16-17 oct. 1981.  

Pregătirea profesională a continuat cu același interes, prin  înscrierea la doctorat 
în anul 1977 și obținerea titlului de Doctor în filologie în anul 1983, cu teza: „Toponimie urbană 
românească”, conducător știinţific profesor doctor docent Romulus Todoran. La acea dată, 
această temă nu era cercetată de lingviștii români, domnul profesor depășind o mulțime de 
dificultăți, de la bibliografie, până la documentare și interpretare a materialului toponimic urban. 
O primă recunoaștere a activității sale social-profesionale și științifice a fost realizată în 1987, 
prin acordarea titlului de ”Profesor evidențiat”. 

O latură poate mai puțin cunoscută, domnul profesor a participat la Revoluția din 
1989, la nivel local la Primăria Hunedoara, la poștă, sau în alte părți, a fost purtătorul de 
cuvânt al Comitetului Municipal, împreună cu domnul Iv Martinovici. S-a retras o dată cu 
începerea școlii, fără să ceară vreodată recunoașterea titlului de ”participant/luptător/luptător 
cu merite deosebite” etc., considerând participarea sa ca un act de voință personală, nu ca 
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unul generator de recompense materiale. 
Aprecierea de care s-a bucurat printre specialiști, a  făcut ca domnul profesor să 

fie asociat ca asistent și apoi ca lector la Catedra de Limba Română a Universității de Vest, 
Timișoara, ținând cursul de Limba Română și metodica predării ei, la Colegiul de Institutori, 
Deva, de pe lângă Universitatea de Vest, Timișoara, între anii 1998-2007. 

În sensul aceleiași recunoașteri, a fost numit Director al Departamentului de 
Perfecționare din cadrul Centrului „Eudoxiu Hurmuzaki” pentru românii de pretutindeni, între 
anii 1999-2000. În 1999 a participat la selecția tinerilor români din zona Cernăuți, pentru 
obținerea burselor de studiu, iar în anul 2000 a ținut lecții metodice unui grup de profesori de 
română veniți din Ucraina, într-o excursie de studii în Județul Hunedoara.  

Între anii 2002-2005 a ocupat funcția de Inspector general-adjunct, la ISJ 
Hunedoara. În această calitate, s-a preocupat de ridicarea prestigiului învățământului 
hunedorean, acordând o mare atenție școlilor, directorilor și inspectorilor din municipiul 
Hunedoara, asigurând rezolvarea problemelor locale, precum și promovarea unor cadre 
valoroase din municipiu, ca directori sau inspectori județeni. 

Domnul profesor revine la catedră în anul 2005, cu bucuria reîntâlnirii cu colegii, 
dar și cu bucuria conferirii Ordinului ”Meritul pentru Învățământ”, în grad de Comandor, în anul 
2004. 

Activitatea la catedră, la Inspectorat și cea științifică a făcut să fie menționat 
printre personalitățile hunedorene în primul “Dicționar al personalităților hunedorene” 2000, cu 
o fișă bibliografică și apoi nominalizat la capitolul Educație Învățământ, în Județul Hunedoara. 

Din activitatea publicistică și de cercetare, am reținut doar câteva exemple: 
- Articole de Lingvistică și de Limba și Literatura Română publicate în limba română, ”Studii și 
Materiale de Onomastică”, ”Vatra veche”, ”Semne” (unde a fost redactor-șef, în anul 2001), 
”Ardealul literar”, ş.a.; 
- Proză literară publicată în Algoritm literar, ”Banchetul”, ”Vatra veche”, ”Sintagme literare” și 
”Mișcarea literară”; 
- Cărți științifice publicate: ”Limba română prin teste grilă pentru admiterea în învățământul 
superior” în anul 1999; ”Limba română pentru examenul de capacitate” anul 2000, ”Introducere 
în toponimia urbană românească”, anul 2001, ”Toponimie urbană hunedoreană” în 2012, 
”Urbanonimie hunedoreană”, ”Particularități și perspective”, anul 2013. 

De reținut faptul că în lucrarea ”Toponimie urbană hunedoreană”, informațiile 
despre municipiul Hunedoara încep de la atestarea așezării, ”castrum Hunyad”, în anul 1415 și 
urmăresc evoluția denominativelor urbane, de la Epoca Veche la cea Modernă și 
Contemporană. Apreciind volumul de muncă, rigoarea cercetării și nivelul științific al cărții, 
domnul Adrian Rezeanu, cel mai bun specialist în toponimia urbană românească, afirma: “ca 
vechi cercetător în domeniul urbanonimiei îmi exprim admirația și prețuirea pentru această 
lucrare erudită, după care nimeni nu mai poate aduce vreo completare în acest domeniu 
pentru Hunedoara. Domnul Mihai Petre se evidențiază drept un analist pasionat și original, 
ancorat până la identificare în realitățile urbane hunedorene, calități care îl recomandă ca un 
virtual „cetățean de onoare” al municipiului Hunedoara”. Acest ”Cuvânt înainte” semnat de 
Adrian Rezeanu, cercetător științific principal, Institutul de Lingvistică Iorgu Iordan – Al. Rosetti, 
al Academiei Române, a prevăzut acest moment pe care îl trăim noi acum.  Același cercetător 
consideră că ”Urbanonimie hunedoreană, particularități și perspective” din 2013, este lucrarea 
care abordează erudit și exhaustiv “fenomenul urbanonimic”, inclusiv cel municipal 
hunedorean, plasându-i analiza în rândul cercetărilor de prestigiu în domeniu. Competența în 
studiul toponimiei urbane îl legitimează pe autorul acestui volum drept un analist matur, de 
factură enciclopedistă, cu aplomb și personalitate distinctă, iar cartea domniei sale poate fi 
trecută în bibliografia de referință a oricăror lucrări academice de toponimie urbană”. 

Acestor cărți li se adaugă altele, de Beletristică: ”Interviuri hunedorene” 2015,  
realizate cu profesori și scriitori hunedoreni; ”Autografe hunedorene” 2016, ”Interviuri despre 
creația literar-artistică la Hunedoara”; ”Vocația dăruirii” 2016, ”Interviuri despre învățământul 



5 

 

românesc actual” cu profesori dr. din mai multe județe ale țării; ”Cretă color” 2016, un volum de 
nuvele inspirat din realitățile cancelariei, nu doar hunedorene, cu cronici favorabile în mai 
multe locuri; ”Corvin Caffe” 2017, un roman despre un “oltean de Hunedoara”, autorul 
urmărind destinul unui tânăr venit din Oltenia de sub munte, dar cu satisfacția ridicării unui 
Combinat și a unui oraș, așa cum precizează cronica din ”Tribuna” Cluj-Napoca; ”Tăieri în alb” 
2018, un metaroman despre Liceul Sanitar Hunedoara și elevii săi, lansat în 10 decembrie 
2018, la Galeria de artă, Hunedoara.  

Actualmente, domnul profesor se află în prelungire de activitate la Colegiul 
Național “Iancu de Hunedoara”, cu aceeași plăcere de a munci la clasă și la masa de scris. 

Consider că acordarea acestei distincții, de către Primăria și Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, este o continuare onorantă a aprecierii de care se bucură domnul 
profesor Mihai PETRE.” 

 

 

 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul  Bădin Ion: 
”Sunt onorat ca să spun câteva cuvinte despre dascălul Mihai Petre, pe care îl 

cunosc de foarte mult timp, sunt și mai bucuros pentru că a devenit cetățean de onoare încă 
un dascăl de la Liceul unde mi-am desăvârșit și eu studiile, clasele 9-12, fostul Liceu de 
Matematică, Liceul Teoretic nr.1, Liceu de Matematică - Fizică și actualul Colegiu Național 
”Iancu de Hunedoara” și mai ales că domnul profesor, nu cu mult timp în urmă, acum vreo 5 
ani de zile, i-a fost diriginte fiicei mele, cea mică. Îi mulțumesc pentru modul în care a educat-o 
și pentru lecțiile care le-a ținut un profesor exigent, un profesor care într-adevăr și-a făcut cu 
multă pasiune meseria și și-o face în continuare. Un om de litere desăvârșit. Ce ne-a citit 
colegul Voinia, vă dați seama că probabil încă mai era de adăugat. Mi-e ciudă puțin pe el, 
pentru că îl am și eu în agendă pe domnul profesor, pentru conferirea titlului de ”cetățean de 
onoare”  și acum vreo 2 săptămâni când l-am întrebat pe domnul Primar, zice: ”ești în urmă. 
Voinia îl are pe agendă.” Este foarte bine. Mă bucur și mai mult pentru că în actuala noastră 
legislator este al 4-lea cadru didactic care va primi această onorantă distincție după profesorul 
universitar Mihaela Miroiu, domnul profesor Nistor, domnul profesor Șincu și iată domnul Petre 
Mihai. Deci dacă o luăm așa, sunt 3 Licee. Domnul director Anișor, vă aștept și pe 
dumneavoastră de la ”Emanuil Gojdu”. Cineva în viitorul apropiat, iar un cadru didactic. Sigur 
că dacă ne uităm în ”Cartea cetățenilor de onoare”, majoritatea sunt cetățeni de onoare 
sportivi care, au și ei meritul lor incontestabil, dar iată că fără cadrele didactice nici acei sportivi 
nu ar fi ajuns unde au fost. Domnule profesor, încă o dată mă bucur pentru această zi, mă 
bucur pentru titlul pe care îl veți primi, îl meritați cu prisosință. ” 

 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.19/2019 se aprobă  în unanimitate 
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D-nul Profesor Mihai Petre: 
”Domnule Primar, doamnelor și domnilor consilieri, vă mulțumesc pentru această 

cinste pe care o faceți, pentru această apreciere pe care o aduceți muncii mele. Vă asigur că 
cele prezentate de domnul consilier aici, sunt acoperite serios în fapte și că de 47 de ani, 
trăiesc și muncesc pentru Hunedoara. Bucuria mea cea mai mare, a fost să reușesc să pun în 
inimile copiilor o sămânță de română și dacă ea a rodit și se pare că a rodit, este bucuria mea. 
În același timp vă asigur că poate n-aș fi reușit să realizez ceea ce am realizat, dacă n-aș fi 
avut lângă mine niște oameni deosebiți, prieteni și colegi care mi-au înțeles și pasiunile, mi-au 
înțeles uneori și frustrările și acum chiar mă bucur când domnul consilier Bădin a subliniat 
poate că nevoia ca mai multe cadre didactice să treacă și să aibă emoțiile pe care le am eu 
acum. Vă mulțumesc.”  

 
În continuare, domnul Primar acordă Diploma de ”Cetățean de Onoare” al 

Municipiului Hunedoara,  d-lui profesor Mihai Petre. 
 

D-nul Deputat Toma Ilie: 
”Vă mulțumesc pentru cuvântul acordat. Domnule Primar, stimați colegi din 

Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, stimați invitați, crema profesorilor învățământului 
Municipiului Hunedoara, stimate fețe bisericești, stimați domni, domnule profesor, dacă 
dumneavoastră ați avut emoții, noi foștii dumneavoastră elevi, prieteni și colaboratori, avem și 
mai mari emoții. Când în prezența noastră vi s-a acordat titlul care deja dumneavoastră l-ați 
avut în suflet întotdeauna și în ceea ce ați făcut profesional. Acest titlu doar confirmă ceea ce 
ați făcut pentru învățământul hunedorean la nivel de Municipiul Hunedoara, la nivel de Județul 
Hunedoara, la nivel național. Cunoaștem cu toții, titlurile dumneavoastră pe parcursul vieții, 
profesor, profesor doctor, profesor evidențiat, titlu foarte rar acordat pentru întreaga experiență 
profesională, doctoratul obținut în studiul ”Toponimiei românești” la nivel național, unic până la 
acel moment, studiile de beletristică, cărțile publicate referitoare la lingvistica generală și nu în 
ultimul rând toate acele studii care le-ați împărtășit cu noi, cu ceilalți, în formarea și educarea 
tuturor tinerilor, vlăstarelor hunedorene, de fapt tineretul reprezintă viitorul nostru și 
dumneavoastră ați avut aici un aport enorm de mare în tot ceea ce a însemnat cele 46 de 
generații pe care le-ați format până acum. Știm cu toții că au ieșit economiști de excepție, 
juriști, doctori, ingineri, absolut toată paleta de profesii și nu oameni de rând, oameni care s-au 
evidențiat prin ceea ce au făcut acolo unde au mers. E o imensă bucurie să fim alături de 
profesorul nostru, așa cum spune și domnul consilier Bădin, mi-ați fost și mie profesor, ați fost 
și copilului meu profesor și la mulți prezenți în sală s-a întâmplat la fel. Este o imensă onoare, 
este o mare plăcere să fim în acest moment alături de dumneavoastră, am observat și prin 
luarea dumneavoastră de cuvânt modestia care vă caracterizează și vă felicit. Încă mai aveți 
multe de spus și sunt convins că veți mai spune încă multe în educația hunedoreană. Felicit 
inițiativa colegului, domnului profesor Claudiu Voinia pentru care sunt onorat să fiu alături de 
dumneavoastră. Felicit inițiativa domnului Primar Dan Bobouțanu pentru a acorda acest titlu de 
”cetățean de onoare” a Municipiului Hunedoara, titlu care vă spun din suflet, îl meritați cu 
prisosință. Vă felicit, să vă dea Dumnezeu bine tuturor.” 

 
D-na Rusu Violeta: 
”Am onoarea și fericirea de a face parte din prima generație educată de domnul 

profesor Mihai Petre la Școala Generală nr.3. Vreau să-i mulțumesc domnului profesor, în 
numele multor generații de oameni simpli care s-au realizat și care au ajuns oameni de 
caracter datorită educației oferite de dânsul și datorită exemplului pe care l-a avut pentru toții 
elevii, deși abia terminase facultatea, era un profesor foarte tânăr, ne-a demonstrat că este un 
om de caracter, un om bine pregătit și vreau să spun că datorită dânsului mulți, mulți au ajuns 
oameni adevărați. Vă mulțumesc.” 
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D-nul  Anișor Pârvu – Director Colegiul Economic ”Emanuil Gojdu”: 
”Dacă îmi permiteți să spun și eu câteva cuvinte. În primul rând vreau să felicit 

Primăria Municipiului Hunedoara, îl salut pe domnul primar Dan Bobouțanu pentru această 
inițiativă și pentru grija și respectul pe care îl aveți pentru învățământul hunedorean. În egală 
măsură, vreau să-l felicit pe domnul profesor, colegul nostru care astăzi este în fotoliul de 
cinste pe care îl merită cu prisosință și îmi permit să exprim un cuvânt de mulțumire din partea 
colegilor profesori din acest Municipiu și a colegilor directori, care așa cum s-au exprimat cei 
care l-au felicitat înaintea noastră și noi îi purtăm respect și recunoștință domnului profesor. 
Felicitări și mult succes în continuare.”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Sigur că dumneavoastră îl cunoașteți mult mai bine pe domnul profesor decât îl 

cunosc eu, dar meritele dânsului privind activitatea profesională au ajuns peste tot și nu doar 
activitatea ca și dascăl ci și faptul că este un foarte bun scriitor. Ani de zile învățământul 
hunedorean, s-a bazat mai mult pe umerii dumneavoastră și trebuie să recunoaștem acest 
lucru. Clasa politică nu s-a aplecat suficient de mult, indiferent cine a fost la conducerea țării, 
nu s-a aplecat suficient de mult asupra nevoilor învățământului, în general. Dumneavoastră 
domnule profesor, domnul director Anișor, domnul director Marinescu, sunt foarte mulți oameni 
care au pregătit generații foarte bune. De aceea Hunedoara este pomenită în momentul de 
față peste tot unde te duci, laudativ, la adresa învățământului pe care dumneavoastră l-ați 
format și dezvoltat atâția ani de zile. Acest Consiliu Local, a înțeles menirea învățământului din 
Hunedoara și în decursul celor doi ani și jumătate, a aprobat foarte multe proiecte pentru ceea 
ce înseamnă învățământul din Hunedoara. Am căutat să repunem învățământul pe primul loc, 
așa cum este normal. Consilierul local, domnul Bădin, a și avut o remarcă foarte bună și 
anume că nimeni nu ar putea să ajungă atât de sus, fie el sportiv sau altceva, dacă nu ar fi 
beneficiat de educația pe care ați oferit-o dumneavoastră toți, care sunteți în sală sau cei care 
nu se află astăzi aici. Vă felicit și vă asigur că acest Consiliu Local în perioada în care își va 
exercita mandatul, va avea grijă întotdeauna de nevoile școlilor hunedorene, nevoi transmise 
prin dumneavoastră Consiliului Local. Felicitări încă o dată și cu siguranță vom căuta, cu 
sprijinul colegilor, consilieri locali, să conferim acest titlu și altor dascăli de excepție, așa cum 
sunteți dumneavoastră. Vă mulțumesc, iar onoarea este de partea noastră.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție) Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Clubului Sportiv Hunedoara, aflat în subordinea Consiliului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2019.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 5 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.20/2019 se aprobă  în unanimitate. 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Centrului Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice, aflat în subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.21/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie si Etnografie Hunedoara, aflat în subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.22/2019 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 
personalul contractual din cadrul Direcției de Asistență Socială Hunedoara, serviciu public cu 
personalitate juridică din subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.23/2019 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Unității de Asistență Medico Socială „Părintele Arsenie Boca”, din subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019.  
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-na Fărcaș Bianca: 
”Nu particip la vot și la dezbateri.” 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate - – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.24/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
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La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Oportunitate privind stabilirea 
modalității de gestiune, a tipului contractului și a procedurii de atribuire a Serviciului de iluminat 
public din municipiul Hunedoara. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.25/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu majorităţii consilierilor prezenți). 

Proiect de hotărâre privind avizarea solicitării Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara pentru organizarea concursului sau examenului pentru ocuparea funcției de șef 
Laborator Analize Medicale.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.26/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
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municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna decembrie 2018.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă”( 

Giurgiu Radu) 
Art. 1- 3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă”( Giurgiu 

Radu) 
Art. 4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.27/2019 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă”( 

Giurgiu Radu) 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 45.000 lei din bugetul local 
pentru organizarea şi desfăşurarea taberei internaţionale de schi în perioada 18.02.2019 – 
24.02.2019. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
   

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.28/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a spaţiului în suprafaţă de 36 mp , situat în Municipiul Hunedoara, str. Constantin 
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Brâncuşi, bloc X 2, camera 14, în favoarea Asociaţiei Foştilor Deţinuţi Politici şi Luptători 
Anticomunişti, având destinația de sediu . 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.29/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a spațiului 
în suprafaţă de 33 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat în curtea 
exterioară a Castelului Corvinilor, înscris în CF nr. 65826, nr. cad. 65826-C3, cu destinația 
comercializare produse artizanale.  
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
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modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui spațiu în 
suprafață de 33 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat în curtea 
exterioară a Castelului Corvinilor, înscris în CF nr. 65826, nr. cad. 65826-C3, cu destinația 
comercializare produse artizanale, a constatat următoarele: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru 19 voturi “pentru” 
 - Pahonțu Cristina Marcela – șef Birou Concesiuni, Închirieri – membru 19 voturi 
“pentru” 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 19 voturi “pentru” 

         - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
 -Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - 
membru; 
 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru; 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
 -Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 
Local – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
unui spațiu în suprafață de 33 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat în 
curtea exterioară a Castelului Corvinilor, înscris în CF nr. 65826, nr. cad. 65826-C3, cu 
destinația comercializare produse artizanale, a constatat următoarele: 

 
        - Nimu Ioan – Director executiv – Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi 
“pentru”  
          - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”  
            - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”  

 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
 - Nimu Ioan – Director executiv – Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 

            - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 
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         Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
teren de 17 mp, format din două suprafețe de 3 mp, respectiv 14 mp, înregistrat în domeniul 
public al Municipiului Hunedoara, situate pe B-dul Dacia, nr.6 bis (în spatele magazinului 
Profi), cu destinația prestări servicii. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în 
suprafaţă de 17 mp, format din două suprafețe de 3 mp, respectiv 14 mp, înregistrat în 
domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate pe B-dul Dacia, nr.6 bis (în spatele 
magazinului Profi), cu destinația prestări servicii, a constatat următoarele: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru 19 voturi “pentru” 
 - Pahonțu Cristina – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru 19 voturi “pentru” 
 - Suciu Mariana - Șef Birou Registru Agricol – membru 19 voturi “pentru” 

- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 



15 

 

                În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 
 - Pahonțu Cristina – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru; 
 - Suciu Mariana - Șef Birou Registru Agricol – membru; 
           - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
unui teren în suprafaţă de 17 mp, format din două suprafețe de 3 mp, respectiv 14 mp, 
înregistrat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate pe B-dul Dacia, nr.6 bis (în 
spatele magazinului Profi), cu destinația prestări servicii, a constatat următoarele: 
 

 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi 
“pentru” 

 - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 19 voturi 
“pentru” 

           - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
       - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
       - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
       - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 

 
Art. 4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 31/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

 
              La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică 
a unui teren în suprafaţă de 40 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe B-dul Dacia, înscris în CF nr. 70537, nr. cad. 70537, în vederea amplasării unui 
chioșc, pentru desfășurarea unor activități comerciale. 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în 
suprafaţă de 40 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, situat pe B-dul 
Dacia, înscris în CF nr. 70537, nr. cad. 70537, în vederea amplasării unui chioșc, pentru 
desfășurarea unor activități comerciale, a constatat următoarele: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru 19 voturi “pentru” 
 - Pahonțu Cristina – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru 19 voturi “pentru” 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 19 voturi “pentru” 

         - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 
 - Pahonțu Cristina – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
           - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
unui teren în suprafaţă de 40 mp, aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe B-dul Dacia, înscris în CF nr. 70537, nr. cad. 70537, în vederea amplasării unui 
chioșc, pentru desfășurarea unor activități comerciale, a constatat următoarele: 

 
       - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”  
         - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”  
          - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”  
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În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
       - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
       - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
       - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 

 
Art. 4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.32/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.429/2018 privind închirierea prin licitaţie publică a trei parcele de 
teren în suprafaţă de 10 mp fiecare, aparținând domeniului public al Municipiului Hunedoara, 
situate în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea amplasării unor standuri de 
vânzare tip trăsură cu destinația de alimentație publică.  

  
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.33/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.391/2018 privind închirierea prin licitaţie publică a unei suprafeţe de 
teren de 289 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, înscris în CF Hunedoara 
nr. 70500, nr. cad. 70500, situat  în municipiul Hunedoara, str. Rotarilor, în vederea amenajării 
unui parc auto.  

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
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                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate 
Art. 1- 3 se aprobă  în unanimitate 
Hotărârea nr.34/2019 se aprobă  în unanimitate 

 

 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 311/451/21.09.2016, având ca obiect folosința spațiului, compus 
din camerele 24, 25, 26 și 27, în suprafață totală de 173,78 mp și cote părți comune în 
suprafață de 42,4 mp, proprietatea municipiului Hunedoara, situate pe B-dul Corvin, nr.14, în 
cadrul fostei Școli Generale nr.1.i finanțate din bugetul  Consiliului Local  al  Municipiului   
Hunedoara pentru anul 2019.  

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.35/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind  acordarea de scutire la plata impozitului pentru clădirile și 
terenul, din municipiul Hunedoara, str. Timotei Cipariu, nr. 29, proprietatea Asociaţiei Corvin 
Savaria Tarsasag. 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
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                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.36/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea 
situată în municipiul Hunedoara, str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, ap. 4, proprietatea Asociaţiei 
Nevăzătorilor din România – Filiala Hunedoara. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.37/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pe clădiri şi a 
impozitului pe teren pentru persoanele beneficiare ale Legii nr. 341/2004, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-nul Scurtu Raul: 
”Nu particip la vot și la dezbateri.” 

   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-22 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.38/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea de 
domiciliu, aflată în proprietatea sau coproprietatea persoanelor ale căror venituri lunare sunt 
mai mici decât salariul minim brut pe ţară ori constau în exclusivitate din indemnizaţie de şomaj 
sau ajutor social. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1- 3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.39/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității  consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în registrul agricol 
al Municipiului Hunedoara, pentru semestrul II al anului 2018, precum și stabilirea măsurilor 
pentru eficientizarea acestei activități. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.40/2019 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 
unor terenuri, spaţii şi mese comercializare legume-fructe şi flori, situate în municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor) și bld. Mihai Viteazu, FN (Piaţa Dunărea). 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
    - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 3 se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii unor terenuri spaţii şi mese comercializare legume-fructe şi flori, situate în municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor) și bld. Mihai Viteazu, FN (Piaţa Dunărea), a constatat 
următoarele: 
 

- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor 
și Oboarelor – președinte 19 voturi “pentru”     

-  Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – membru 19 
voturi “pentru”     
- Muntean Adriana – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 19 

voturi “pentru”     
- Poenaru Gențiana – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, închirieri, 
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administrarea patrimoniului, privatizare – membru 19 voturi “pentru”     

-   Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
bunurilor mai sus menţionate,  este următoarea: 

 
- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor 
și Oboarelor – președinte 

-  Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – membru; 
- Muntean Adriana – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
- Poenaru Gențiana – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, închirieri, 

administrarea patrimoniului, privatizare – membru; 
− Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea închirierii unor terenuri spaţii şi mese comercializare legume-
fructe şi flori, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor) și bld. Mihai Viteazu, 
FN (Piaţa Dunărea), a constatat următoarele: 
 

- Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor -  
preşedinte 19 voturi “pentru” 

- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și 
mediu – membru 19 voturi “pentru” 

- Bistrian Carla – Inspector – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate – membru 19 voturi 
“pentru” 

- Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul relații și Secretariat Consiliul 
Local – membru 19 voturi “pentru” 

- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei bunurilor mai sus menţionate,  este următoarea:                                                                                             

 
- Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor -  

preşedinte 
- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și 

mediu – membru; 
- Bistrian Carla – Inspector – Serviciul Buget, Finanțe, Contabilitate - membru 
- Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul relații și Secretariat Consiliul 

Local – membru; 
- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru. 

 
                     Art.5-8 se aprobă  în unanimitate  

Hotărârea nr.41/2019 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către 
Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a 10 spaţii  în suprafaţă de 2 mp fiecare, în 
vederea amplasării unor automate pentru comercializarea de cafea, băuturi răcoritoare şi 
produse alimentare ambalate, aflate în administrarea acestuia şi în domeniul public al 
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Municipiului Hunedoara. 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.42/2019 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Anexa nr. 3 la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.469/2018 privind stabilirea taxelor de utilizare 
temporară a terenurilor aflate în administrarea Consiliului Local și al altor instituții publice aflate 
în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.43/2019 se aprobă  în unanimitate  
 

PAUZĂ DE 15 MINUTE 
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La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul IV 2018. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                              - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                              - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
                              - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
                              - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
                              - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
                              - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil   

 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.44/2019 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul IV 2018. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?  
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.45/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței comisiilor de examinare la 
concursurile sau examenele pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de laborator şi 
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şef de serviciu din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?”  
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea componenţei 

comisiei de examinare pentru proba interviu, la concursurile sau examenele pentru 
ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de laborator şi şef de serviciu din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Președinte: ec. Budae Radu Ion, manager 19 voturi “pentru” 
Membrii:  

- dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
- ec. Roman Ada Catalina, director financiar contabil 19 voturi “pentru” 

           -    as. Munduca Adriana Mihaela, director de îngrijiri 19 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia de examinare pentru proba interviu, la 
concursurile sau examenele pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de 
laborator şi şef de serviciu din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara,  este următoarea: 

 
Președinte: ec. Budae Radu Ion, manager; 
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Membrii:  
- dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
- ec. Roman Ada Catalina, director financiar contabil; 

                      -    as. Munduca Adriana Mihaela, director de îngrijiri; 
 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea componenţei 

comisiilor de examinare pentru proba scrisă, clinică sau practică pentru medici la 
concursurile sau examenele pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de 
laborator şi şef de serviciu din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
− Pentru șef secție Medicină Internă: 

 Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
 Membrii: 

Dr. Avram Rodica Ioana, medic primar medicină internă – Spitalul Județean de Urgență 
Deva 19 voturi “pentru” 

Dr. Dobra Liliana, medic specialist medicină internă – Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Tanu Sorin, medic primar medicină internă, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef secție Gastroenterologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Feier-Golcea Marinela, medic primar gastroenterologie - Spitalul Municipal Brad 19 
voturi “pentru” 

Dr. Lazăr Mircea, medic primar medicină internă, specialist gastroenterologie - Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Belu Constantin, medic primar gastroenterologie, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
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− Pentru șef secție Neurologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Tanu Elena Gabriela, medic primar neurologie - Spitalul Județean de Urgență Deva 
19 voturi “pentru” 

Dr. Tanase Alina, medic primar neurologie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Mihu Anca, medic primar neurologie, desemnat de Colegiul Județean al Medicilor 
Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef secție Ortopedie si traumatologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Colan Daniel Marius, medic primar ortopedie si traumatologie - Spitalul de Urgență 
Petroșani 19 voturi “pentru” 

Dr. Cristuț Emilian Cristian, medic primar ortopedie și traumatologie - Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Brinda Ioan, medic primar ortopedie si traumatologie, desemnat de Colegiul 
Județean al Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef secție Obstetrică Ginecologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Craina Marius, medic primar obstetrică ginecologie - Spitalul Clinic Județean de 
Urgență "Pius Brînzeu" Timișoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Oala Ioan Emilian, medic specialist obstetrica ginecologie - Spitalul Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Stănescu Romeo, medic primar obstetrica ginecologie, desemnat de Colegiul 
Județean al Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef secție Cardiologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Turcan Marius, medic primar cardiologie - Spitalul Clinic Județean de Urgență "Pius 
Brînzeu" Timișoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Potocean Marius Sabin, medic specialist cardiologie - Spitalul Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Basarab Gheorghe, medic primar cardiologie, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
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− Pentru șef secție Cronici: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Rad Liviu, medic primar medicina internă - Spitalul Județean de Urgență Deva 19 
voturi “pentru” 

Dr. Scorțea Felicia, medic primar medicina interna, specialist hematologie - Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Furir Anca Maria, medic primar medicină internă, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef secție Boli Infecțioase: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr.  Marina Corina, medic primar boli infecțioase - Spitalul de Urgenta Petroșani 19 
voturi “pentru” 

Dr. Radu Carollina, medic primar boli infecțioase - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Oniciuc Antonela Daniela, medic primar boli infecțioase, desemnat de Colegiul 
Județean al Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef secție Pneumologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Bulugean Lucia, medic primar pneumologie - Spitalul Județean de Urgență Deva 19 
voturi “pentru” 

Dr. Oproiescu Carmen, medic primar pneumologie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Petrui Ioan Dorin, medic primar pneumologie, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
  

− Pentru șef secție ATI: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Bedreag Ovidiu, medic primar ATI - Spitalul Clinic Județean de Urgență "Pius 
Brînzeu" Timișoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Cirlan Mircea Casius, medic specialist ATI - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Kovacs Ioana, medic primar ATI, desemnat de Colegiul Județean al Medicilor 
Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
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− Pentru șef secție Psihiatrie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Sicoe Lioara Petruta, medic primar psihiatrie - Spitalul General C.F. Simeria 19 voturi 
“pentru” 

Dr. Hărău Mircea George, medic specialist psihiatrie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Cetean Daniela Adriana, medic primar psihiatrie, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

− Pentru șef Laborator Radiologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical 19 voturi “pentru” 
Membrii: 

Dr. Voisan Cristina, medic primar radiologie - Spitalul Județean de Urgență Deva 19 
voturi “pentru” 

Dr. Lazar Nan Elena, medic primar radiologie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu" Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Dr. Florea Dan Calin, medic primar radiologie, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara 19 voturi “pentru” 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara 19 voturi 
“pentru” 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă 19 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisiile de examinare pentru proba interviu, la 
concursurile sau examenele pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de 
laborator şi şef de serviciu din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara, sunt următoarele: 

 
a) Pentru șef secție Medicină Internă: 

Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 

- Dr. Avram Rodica Ioana, medic primar medicină internă – Spitalul Județean de Urgență 
Deva; 

- Dr. Dobra Liliana, medic specialist medicină internă – Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara; 

- Dr. Tanu Sorin, medic primar medicină internă, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara; 

- Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 
Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 

 
b) Pentru șef secție Gastroenterologie: 

Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
− Dr. Feier-Golcea Marinela, medic primar gastroenterologie - Spitalul Municipal Brad; 
− Dr. Lazăr Mircea, medic primar medicină internă, specialist gastroenterologie - Spitalul 

Municipal „Dr. Alexandru Simionescu" Hunedoara; 
− Dr. Belu Constantin, medic primar gastroenterologie, desemnat de Colegiul Județean al 

Medicilor Hunedoara; 
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− Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 
Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 

 
c) Pentru șef secție Neurologie: 

Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Tanu Elena Gabriela, medic primar neurologie - Spitalul Județean de Urgență Deva; 
- Dr. Tanase Alina, medic primar neurologie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 

Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Mihu Anca, medic primar neurologie, desemnat de Colegiul Județean al Medicilor 

Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

d) Pentru șef secție Ortopedie si traumatologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Colan Daniel Marius, medic primar ortopedie si traumatologie - Spitalul de Urgență 

Petroșani; 
- Dr. Cristuț Emilian Cristian, medic primar ortopedie și traumatologie - Spitalul Municipal 

„Dr. Alexandru Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Brinda Ioan, medic primar ortopedie si traumatologie, desemnat de Colegiul 

Județean al Medicilor Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

e) Pentru șef secție Obstetrică Ginecologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Craina Marius, medic primar obstetrică ginecologie - Spitalul Clinic Județean de 

Urgență "Pius Brînzeu" Timișoara; 
- Dr. Oala Ioan Emilian, medic specialist obstetrica ginecologie - Spitalul Municipal „Dr. 

Alexandru Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Stănescu Romeo, medic primar obstetrica ginecologie, desemnat de Colegiul 

Județean al Medicilor Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

f) Pentru șef secție Cardiologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 

Dr. Turcan Marius, medic primar cardiologie - Spitalul Clinic Județean de Urgență "Pius 
Brînzeu" Timișoara; 

Dr. Potocean Marius Sabin, medic specialist cardiologie - Spitalul Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu" Hunedoara; 

Dr. Basarab Gheorghe, medic primar cardiologie, desemnat de Colegiul Județean al 
Medicilor Hunedoara; 

Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 
Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
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g) Pentru șef secție Cronici: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Rad Liviu, medic primar medicina internă - Spitalul Județean de Urgență Deva; 
- Dr. Scorțea Felicia, medic primar medicina interna, specialist hematologie - Spitalul 

Municipal „Dr. Alexandru Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Furir Anca Maria, medic primar medicină internă, desemnat de Colegiul Județean al 

Medicilor Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

h) Pentru șef secție Boli Infecțioase: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
1. Dr.  Marina Corina, medic primar boli infecțioase - Spitalul de Urgenta Petroșani; 
2. Dr. Radu Carollina, medic primar boli infecțioase - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 

Simionescu" Hunedoara; 
3. Dr. Oniciuc Antonela Daniela, medic primar boli infecțioase, desemnat de Colegiul 

Județean al Medicilor Hunedoara; 
4. Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

i) Pentru șef secție Pneumologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
− Dr. Bulugean Lucia, medic primar pneumologie - Spitalul Județean de Urgență Deva; 
− Dr. Oproiescu Carmen, medic primar pneumologie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 

Simionescu" Hunedoara; 
− Dr. Petrui Ioan Dorin, medic primar pneumologie, desemnat de Colegiul Județean al 

Medicilor Hunedoara; 
− Manasiea Iuliana, reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
  

j) Pentru șef secție ATI: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Bedreag Ovidiu, medic primar ATI - Spitalul Clinic Județean de Urgență "Pius 

Brînzeu" Timișoara; 
- Dr. Cirlan Mircea Casius, medic specialist ATI - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 

Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Kovacs Ioana, medic primar ATI, desemnat de Colegiul Județean al Medicilor 

Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

k) Pentru șef secție Psihiatrie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Sicoe Lioara Petruta, medic primar psihiatrie - Spitalul General C.F. Simeria; 
- Dr. Hărău Mircea George, medic specialist psihiatrie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 

Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Cetean Daniela Adriana, medic primar psihiatrie, desemnat de Colegiul Județean al 
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Medicilor Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

l) Pentru șef Laborator Radiologie: 
Președinte: dr. Bende Barna Gavril, director medical; 
Membrii: 
- Dr. Voisan Cristina, medic primar radiologie - Spitalul Județean de Urgență Deva; 
- Dr. Lazar Nan Elena, medic primar radiologie - Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 

Simionescu" Hunedoara; 
- Dr. Florea Dan Calin, medic primar radiologie, desemnat de Colegiul Județean al 

Medicilor Hunedoara; 
- Manasiea Iuliana,  reprezentantul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

Secretar: dr. Florincaș Otilia Petronela, medic primar medicină internă. 
 

 
Având în vedere faptul că art.3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea înlocuirii domnului dr. 

Bende Barna Gavril în caz de absență, în comisiile de examinare la concursurile sau 
examenele pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie, şef de laborator şi şef de serviciu din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu înlocuitorul de drept al 
acestuia, a constatat următoarele: 

 
- Domnul dr. Ilca Ioan Elodor - 19 voturi”pentru” 
 
În urma acestor rezultate, înlocuitorul de drept al domnului dr. Bende Barna Gavril în 

caz de absență, în comisiile de examinare la concursurile sau examenele pentru ocuparea 
unor funcţii de şef de secţie, şef de laborator şi şef de serviciu din cadrul Spitalului Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, este: Domnul dr. Ilca Ioan Elodor 

 
Art. 4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.46/2019 se aprobă în unanimitate.  
 

La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie 
publică a unui spațiu în suprafaţă utilă de 259 mp și suprafață construită de 317 mp, 
aparținând Municipiului Hunedoara, aflat în domeniul privat al acestuia, situat în Hunedoara, 
str. George Enescu, nr. 7, bl. 129 – parter, înscris în CF nr. 61780 – C1- U6 Hunedoara, cu 
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destinația spațiu comercial. 
 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Propun modificarea redevenței minime de la care va porni licitația publică de la 

suma de 48.500 lei/an la suma de 49.500 lei/an, ținând cont că la cursul euro când s-a făcut 
studiul, era de 4,6602 lei iar azi este de 4,7555 lei.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Practic este diferența cursului euro.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Bădin Ion, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea aprobării concesiunii, prin licitaţie publică, a unui spațiu în suprafaţă utilă 
de 259 mp și suprafață construită de 317 mp, aparținând Municipiului Hunedoara, aflat în 
domeniul privat al acestuia, situat în Hunedoara, str. George Enescu, nr. 7, bl. 129 – parter, 
înscris în CF nr. 61780 – C1- U6 Hunedoara, cu destinația spațiu comercial, a constatat 
următoarele: 
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 - Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 
         - Muntean Ioan – Consilier – membru 19 voturi “pentru” 

 - Pahonțu Cristina Marcela – șef Birou Concesiuni, Închirieri – membru 19 voturi 
“pentru” 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 19 voturi “pentru” 

- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
             

În urma acestor rezultate, comisia în vederea aprobării concesiunii, prin licitaţie 
publică a spațiului amintit mai sus,  este următoarea: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 
 - Pahonțu Cristina Marcela – șef Birou Concesiuni, Închirieri – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
           - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea aprobării concesiunii, prin licitaţie publică, a unui spațiu în 
suprafaţă utilă de 259 mp și suprafață construită de 317 mp, aparținând Municipiului 
Hunedoara, aflat în domeniul privat al acestuia, situat în Hunedoara, str. George Enescu, nr. 7, 
bl. 129 – parter, înscris în CF nr. 61780 – C1- U6 Hunedoara, cu destinația spațiu comercial, a 
constatat următoarele: 

 
 

 - Nimu Ioan – Director executiv – Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi 
“pentru” 

 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 19 voturi 
“pentru” 

 - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă 19 voturi 
“pentru”  

 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea aprobării concesiunii, 
prin licitaţie publică, a spațiului amintit mai sus,  este următoarea:                                                                        

 
 - Nimu Ioan – Director executiv – Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 

            - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 
 

Art. 7-10 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.47/2019 se aprobă în unanimitate 

 

La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 454/2018 privind închirierea prin licitaţie publică a unor imobile 
spații și teren, aflate în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate în municipiul 
Hunedoara, str. Rotarilor, nr. 142A, cu destinația prestări servicii, respectiv curte, cu 
modificările ulterioare. 
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D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.48/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru revocarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 470/2018 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 495/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din subordinea 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.49/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 322/2016, cu modificările ulterioare 

 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 

                       - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.50/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenţi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.02.2019-31.03.2019. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Propun președinte de ședință pentru perioada 01.02.2019-31.03.2019, pe d-na 

consilier Popa Mihaela.” 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Jitian, care se aprobă în 

unanimitate. 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.51/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 34 al ordinii de zi. Prezentarea raportului Direcției de Asistență 

Socială a municipiului Hunedoara nr. 302/10.01.2019, privind activitatea Biroului de Evaluare 
Inițială/Reevaluare Persoane cu Dizabilități din cadrul Direcției de Asistență Socială a 
municipiului Hunedoara, serviciul cu personalitate juridică din subordinea consiliului local în 
semestrul  II al anului 2018. 

Nu sunt discuții. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi. Prezentarea Analizei Capacităţii de Apărare 

împotriva incendiilor din perioada 01.01.2018 - 31.12.2018, cu nr.1782/10.01.2019, privind 
activitatea Serviciului Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă a municipiului Hunedoara. 

Nu sunt discuții. 
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La punctul 36 al ordinii de zi . Diverse.   
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Aș avea doar o scurtă informare, cerută de dvs., cu privire la veniturile și 

cheltuielile instituțiilor publice cu personalitate juridică cât și a serviciilor publice fără 
personalitate juridică aflate în subordinea și finanțarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, la data de 31.12.2018. Pentru că au fost nenumărate dezbateri în spațiul public 
privind alocarea unor sume de bani mai mari decât credem noi că putem suporta, este bine să 
știm cu toții cu această informare, cât subvenționează bugetul local, anumite direcții. 

 Centrul Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice beneficiază de o 
subvenție de 1.561.325 lei pe anul 2018, sau dacă vreți peste 15 miliarde de lei vechi. Vă rog 
să remarcați că suntem printre puținele orașe care avem un Centru Social Multifuncțional 
pentru Persoane Vârstnice. 

Unitatea de Asistență Medico-Socială ”Părintele Arsenie Boca”, beneficiază de o 
subvenție de 1.348.122 lei, deci peste 13 miliarde de lei vechi. Consiliul Județean, din ceea ce 
știu, mai are o Unitate de Asistență Medico-Socială, în rest primăriile celelalte nu se prea 
înghesuie să organizeze așa ceva, pentru că știu ce înseamnă costurile. Este bine să ai grijă 
de latura socială și totodată este bine să cunoști cifrele, ca să nu încurcăm bugetele lor. 

Clubul Sportiv Hunedoara, aflat în subordinea directă a Consiliului Local 
beneficiază la rândul său de o subvenție în valoare de 1.146.582 lei. Muzeul de Arheologie 
Istorie și Etnografie beneficiază de o subvenție de 182.888 lei. Aici mai apar și altele, prin 
efectul legii ești obligat să ai aceste servicii publice, cum este Serviciul Voluntar pentru Situații 
de Urgență sau Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor. Dacă ne uităm cu 
atenție avem costuri și cu Grădina Zoologică, Complexul Sportiv ”Mickael Klein” și Ștrandul 
Municipal, Casa de Cultură, Administrarea Cimitirelor. Piața, pentru că avem o problemă cu un 
consum mare la Piața Dunărea. Așa am moștenit acea piață, trebuie să luați o decizie, ce o să 
facem cu ea, Creșa ”Căsuța cu Pitici”.  

Pentru a putea vedea că nu suntem doar la modul declarativ și chiar acest 
Consiliu Local, face ceea ce spune, indiferent din ce partid facem parte, toți ați votat finanțarea 
burselor pentru elevi, 1.791.580 lei. Aproximativ 18 miliarde de lei vechi se duc la aceste 
burse. De aceste burse nu beneficiază doar copiii cetățenilor din Municipiul Hunedoara, 
beneficiază și copiii cetățenilor din alte părți, foarte bine că le dăm. 

Decontăm și naveta cadrelor didactice, 268.105 lei, totodată ne-am aliniat 
oarșelor din România cu privire la transportul public de călători, practic 2.284.022 lei merg 
doar către acest transport. Am vrea să facem mult mai mult. Aș vrea de exemplu, să nu mai 
plătim gunoiul. Faptul că unele primării din țară își permit acest lucru, înseamnă că au mai 
mulți bani decât noi. Dacă vom reuși să creștem veniturile, vom reuși să întoarcem populației 
cât mai multe servicii cu gratuități, pentru că asta este important până la urmă, ceea ce simte 
fiecare cetățean în buzunarul dânsului. 

Bugetul local trebuie să fie foarte transparent. Nu este moștenit nici de primar și 
nici de consilierii locali, nimeni nu are dreptul să impună un punct de vedere atâta timp cât nu 
este susținut. În curând vom ști exact care este componenta bugetului nostru, după ce știm ce 
sume vom primii din acel important I. V. din momentul de față, și atunci o să venim în fața dvs. 
cu lucrările în continuare, care trebuie finanțate și cu propunerile de lucrări noi, inclusiv 
finanțarea acordului cadru de drumuri care poate să înceapă. Mulțumesc!” 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Aș vrea să reiau, pentru că îl urmăresc atent pe președintele organizației de la 

Hunedoara, a colegilor de la PNL,  pe domnul Gherman Lucian cu petardele și dezinformările 
care le aruncă în continuare la acest început de an. Prima dată aș vrea să mă opresc la o 
chestie care s-a votat la sfârșitul anului trecut și încă o dată o felicit pe d-na profesoară 
Popovici pentru inițiativa avută, acea de a mări bursele elevilor, am văzut pe posturile de 
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ACASĂ, mult tam-tam, ce victorie a PNL-ului a avut. Foarte bine, suntem de acord dar aceste 
burse nu treceau fără votul majorității care suntem consilierii PSD și UDMR 10+1. Apoi vine d-
nul Gherman și începe la începutul anului, vezi Doamne se dezlănțuie că Bobouțanu continuă 
războiul cu firmele din Hunedoara după ce a mărit taxele, s-a dezlănțuit împotriva lor o 
campanie de amenzi. Adică cum? Nu trebuie să respectăm cu toții legile care sunt și hotărârea 
de consiliu local? Sigur că s-au dat amenzi, a fost, este perioada de iarnă, este stipulat foarte 
bine, noi am votat în consiliul local, firmele, agenții economici, ce îndatoriri au atunci când 
ninge afară și ce trebuie să facă în acest sens. Au fost atenționați, s-au rugat de ei, mai treci și 
la amenzi, aplici legea, că dacă nu aplicăm legea unde ajungem? Sau d-nul Gherman nu este 
pentru aplicarea legii? Poate îi transmiteți, că sunteți aici și știți ce ați votat. Bineînțeles că 
postul de ACASĂ de televiziune, atunci când a nins, imediat când ningea, hop hai să filmăm să 
vedem ce zăpadă e în Hunedoara. Ningea, cod roșu și toate utilajele erau la deszăpezire dar 
cameramanul era după...că e zăpadă pe străzi. Păi ce trebuia să fie pe străzi dacă ningea? Nu 
zăpadă? Nu s-a lucrat zi și noapte pentru deszăpezire? Nu ați circulat în condiții de iarnă? 
Vroiați să circulăm în condiții de vară? La vară circulăm sau la primăvară. Uite acum este ca și 
primăvara, circulăm în condiții de primăvară. Ați văzut ce a fost în alte orașe și municipii mari, 
ce s-a întâmplat, dar asta este politica PNL-ului din câte am văzut, care nu are decât de 
câștigat în sensul negativ. Mai vine d-nul Gherman cu această treabă, și atunci cum să nu dai 
amenzi la agenții economici? Că sunt trotuare...mai bulversează și o parte din cetățenii de pe 
rețelele de socializare care... fiecare are opinia lui, dar părerea mea este că orașul a arătat 
foarte bine pentru condițiile de iarnă, am circulat în condiții de iarnă foarte acceptabile. 

 De ce nu a venit PNL-ul, de ce nu ne zice nimic cu ce a apărut cu sala de 
evenimente a d-nei senatoare Carmen Hărău? Care funcționează fără avize ISU, fără o 
grămadă de avize, dânsa care este senator PNL și face legi, păi dânsa este prima care nu le 
aplică. Nu am văzut un punct de vedere al d-nului Gherman sau al PNL-ului vis-a-vis de acest 
caz. Sigur că aceste dezinformări și petarde vor continua, dar au dreptate, mă uitam la 
emisiunea fraților Stroia, a jurnaliștilor, care ziceau: Gherman și cu Janina Apostolescu sau 
cum o cheamă, dacă intră la primar acolo unde are toate planșele, ies năuci de cap, nu-și dau 
seama despre ce este vorba. Încă o dată vă spun să nu vă deziceți de d-nul Gherman, să-l 
păstrați în fruntea partidului și dânsul să fie candidatul PNL-ului anul viitor pentru alegerile 
locale. Mulțumesc!” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”D-le primar vă rog să ne spuneți cum rămâne cu amenzile ce au fost acordate 

diverșilor agenți economici, având la bază problematica amplasării coșurilor de gunoi. Dânșii 
reclamă că amenzile acordate au la bază o comunicare deficitară între primărie și mediul 
privat, existând de exemplu cazuri ca cel de la magazinul LOTO din Micro V, unde anul trecut 
s-a dat amendă pentru faptul că a existat coș de gunoi scos afară iar acum pe motiv că era 
înăuntru. Un alt exemplu: în unele părți cutia de carton amplasată la ușă la intrarea dinspre 
stradă, a fost asimilat unui coș de gunoi și nu a existat canalizare dar coșul de gunoi de 
aluminiu amplasat la intrare dar în interiorul magazinului a fost considerat neconform și a 
generat amendarea unității. Cum asemenea lucruri pot fi ușor rezolvate, repet, prin 
comunicare, solicitarea dânșilor dar și a mea, este să prevenim astfel de evenimente, în loc de 
a genera un stres inutil prin aplicarea directă și discreționară  a hotărârilor de consiliu. 

La punctul doi, vin cu o propunere și vă spun că se poate concepe un mic pliant 
în care să fie trecute toate detaliile necesare de știut și de aplicat, îndeplinit de către agenții 
economici. De exemplu deciziile luate prin HCL-uri. Care pliante să fie puse la dispoziția 
privaților de către Poliția Locală sau de către alte compartimente ale primăriei, momentul în 
care reprezentanții firmelor vin la UAT pentru diverse acte. Exemplu: prelungiri sau acordări de 
autorizații, taxe și așa mai departe. În modul aceste ei vor fi mereu la curent cu deciziile luate 
și vor putea mai lezne să le și îndeplinească, fără a se mai ajunge în situații precum cele 
legate de coșul de gunoi.  
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La punctul 3. Vă propun să luați în seamă acordarea unor facilități Clubului de 
Popice din Hunedoara deoarece într-o vizită de curând, am constatat că în cadrul lui activează 
o mulțime de copii iar rezultatele pozitive nu s-au lăsat niciodată așteptate. În vitrinele clubului 
există o mulțime de diplome, cupe și medalii. De exemplu se poate pune la dispoziție un set de 
echipamente cu stema Hunedoarei și numele primăriei sau se poate subvenționa transportul la 
diverse competiții și așa mai departe. Ideea este că acolo se antrenează copii, ei merită șansa 
de a practica un sport ce necesită investiții foarte mici și aduce satisfacții precum și rezultate 
majore. 

La punctul 4. S-a mai discutat și în alte ședințe de eliminarea taxei pe apa de 
ploaie, iar în acest context citez declarația vicepreședintelui Autorității Naționale de 
Reglementare pentru Serviciile Comunitare de Utilități Publice domnul Daniel Zdrânc. În ultima 
ședință de Guvern a anului trecut a fost adoptat OUG 114/2018 prin care au fost abrogate mai 
multe articole din Legea 241/2006 care fusese modificată la rândul ei, printr-o inițiativă a unor 
parlamentari PNL și obliga operatorii serviciilor de apă și canalizare să factureze apa 
meteorică. Acum administrațiile locale pot opta dacă se mai facturează sau nu apa meteo 
fluvială la cetățeni. Această măsură împreună cu scăderea TVA la 9% pentru serviciile de 
canalizare se va reflecta în reducerea semnificativă a facturilor emise către utilizatori. Articolele 
abrogate sunt: 23 : costurile generate de colectarea, transportul, epurarea și evacuarea apelor 
fluviale sunt suportate de utilizatorii serviciului. Și art. 24 și el abrogat: prin excepție de la 
prevederile alin. 23, autoritățile deliberative ale unităților administrativ teritoriale pot adopta 
hotărâri pentru scutirea populației de la plata colectării, transportului, epurării și evacuării 
apelor fluviale cu suportare din bugetul local, în limita disponibilităților și a sumelor alocate cu 
această destinație. Potrivit acestor modificări, utilizatorii serviciului de apă și canalizare nu mai 
au obligația să plătească respectivele costuri și pot solicita operatorului sau administrației 
locale eliminarea lor din factură. Vă rog a ne spune care este opinia dvs. și când preconizați 
eliminarea taxei, deoarece vorbim de o lege ce pur și simplu trebuie aplicată.” 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Legea o știm, că am citit-o cu toții, dar nu e aplanajul nostru, am încercat să mă 

informez, e aplanajul Apa Prodului care...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Primăria Hunedoara reprezentant la Apa Prod.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Asta da, dar nu trebuie să venim noi cu o Hotărâre de Consiliu Local, deci este, 

practic trebuie să aplice legea Apa Prod-ul.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Ok, atunci înseamnă că putem să le atragem atenția prin reprezentantul 

primăriei la Apa Prod. 
La punctul 5. Vă rog ca pentru următoarea ședință să rugați directorul Spitalului 

Municipal Dr. Alexandru Simionescu, pe d-nul Radu Budae să prezinte consiliului o statistică 
ce să cuprindă numărul de detașări ce s-au făcut din vara lui  2016 și până în prezent, câte 
persoane detașate mai lucrează la spital, câte au trecut pe poziții definitive, de la ce firme s-au 
făcut detașările, în baza cărui algoritm, contract, înțelegere, procedură sau convenție între 
părți s-au efectuat și ce necesități ale spitalului au stat la baza acestor detașări? Vin cu aceste 
întrebări deoarece mi se pare normal ca modalitatea de detașare să poată fi expusă public, 
astfel încât oricine să aibă acces la depunerea dosarului de detașare dacă există asemenea 
soluții. De asemenea vă întreb pe dvs. cum realizați profesionalismul acestor detașați dacă nu 
au venit în baza unui concurs? Și cum i-ați descoperit? S-a umblat din firmă în firmă pentru a fi 
descoperiți? Dacă ultimele angajări de la spital sau făcut în baza concursului din decembrie, 
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de ce mai lăsăm persoane detașate în instituție și nu angajăm pe cele ce au avut note de 
trecere, dar care se regăsesc în afara celor 50 și ceva de poziții ocupate. Unele persoane 
detașate s-au prezentat la examen și l-au luat. Doresc să știu dacă este adevărat că altele nici 
măcar nu s-au prezentat, fiindcă acest aspect ne spune totul legat de dorința lor de a se 
implica profesionist în mediul în care lucrează. Prin urmare dacă există cazuri în care 
persoanele detașate nu s-au prezentat la concurs sau au picat concursul, oare nu se impune 
ca  locul lor să fie luat de alte persoane ce au reușit să obțină o notă mai mare?  

Vă mai întreb, oare cine a oferit competența în managementul sănătății d-lui 
director Budae? Nu cumva Școala Națională de Sănătate Publică Management și 
Perfecționare în Domeniul Sanitar? Deoarece dorim să știm cât de necesar este ca un concurs 
de amploarea celui din decembrie să aibă ca președinte un deputat PSD, fie a unui fost coleg 
și partener al dvs. din perioada sindicală, pe maistru Voicu, persoană pe care de altfel o 
cunoașteți cu mult timp în urmă. De ce nu poate aceeași instituție să susțină examenele pentru 
posturile de asistentă, că doar sunt abilitați în acest sens și chiar oferă servicii la solicitarea 
diverselor autorități. De aceea vă solicit stoparea imediată și totală a acestor detașări deoarece 
vorbim de sănătate publică de risc și nu putem să ne jucăm cu viețile celor suferinzi, indiferent 
dacă nu sunt sau mai ales dacă sunt internați. Cât despre concursuri, pentru a nu mai exista 
interpretări, puteți apela la instituția anterior precizată. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”O să transmitem d-lui Budae faptul că ați fost contactat de persoane care s-au 

declarat nemulțumite de comisia de concurs externă.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Și nu uitați detașările!” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Nu uităm nimic. Sunteți înregistrat, stați liniștit, pentru asta avem serviciul de la 

juridic. Amenzile cu coșurile de gunoi. Păi dvs. ați votat HCL-ul, chiar atunci v-am zis: vedeți cu 
coșurile, că nu e în regulă! Dar l-ați votat, și acuma spuneți că nu e bine. O să-l revizuim și 
scoatem coșul de gunoi, dacă asta este problema. D-nul Giurgiu înainte să votați, înainte citiți, 
chiar nu vă doare, să știți.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Dvs. ați fost înaintea mea, ați votat înaintea mea.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vedeţi că l-aţi votat în 2017.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Dvs. l-aţi votat ca şi consilier şi ca viceprimar.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Giurgiu dacă citeaţi înainte cu atenție, aveaţi un amendament şi 

propuneaţi să-l scoatem. Deci nu mai votaţi fără să citiţi! În legătură cu comunicarea, există o 
comunicare, dar după cum ştiţi şi dvs. necunoaşterea legii nu ne absolvă pe nici unul de vină. 
Când votăm ceva şi ne întreabă cineva, ceva dacă am greşit, nu putem să spunem că nu am 
ştiut. Facem pliante şi trimitem tot timpul poliţia să comunice, dar şi dacă am da la fiecare s-ar 
putea ca cineva să zică că eu nu am ştiut, şi primeşte amendă. Ce vreţi? O Poliţie Locală care 
să-şi facă treaba sau nu? E simplu, hotărâţi şi o desfiinţăm, d-nul Giurgiu, da?” 
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D-nul Giurgiu Radu: 
”Dvs. nu înţelegeţi ce vă spun. O să fiu mai atent în exprimare, să mă cobor la 

nivelul dvs. de înţelegere, că văd că nu doriţi nici cum să pricepeți. Eu nu vorbesc nici de 
profesionalismul celor de la Poliţia Locală, nu vorbesc nici de.....” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În legătură cu facilitățile de la Clubul de Popice, îi aştept cu drag, pe Legea 350, 

să depună proiect, am şi discutat acest lucru. Subvenţionarea transportului, evident iar ne 
întoarcem la lege, citiţi legea şi o să vedeţi în ce condiţii se face o subvenţionarea de transport. 
Evident pe Clubul de Popice se pot depune proiecte pe Legea 350.  

În rest, textele de lege pe care le citiţi, noi le-am transmis A.D.I.-ului de ceva timp, 
nu este nici o noutate, aşteptăm confirmarea. S-a mai discutat lucrul acesta. 

În legătură cu managerul spitalului, sigur că da, o să vă punem la dispoziţie tot 
ceea ce doriţi. Atâta timp cât vom conduce administraţia locală din Hunedoara, facem tot ceea 
ce înseamnă omeneşte posibil să fim corecţi faţă de cei care se înscriu la concurs. Din punctul 
meu de vedere, a fost cel mai corect concurs care s-a putut face vreodată. Mulţumesc!” 

 

D-nul Ardelean Daniel: 
„D-nule primar, grupul de consilieri PNL vă solicită găsirea unei soluţii pentru 

transmiterea live a şedinţelor de consiliu local pe pagina de facebook şi de internet a primăriei. 
Şedinţa de consiliu local este una publică şi noi considerăm că toţi cetăţenii au dreptul să vadă 
cum se desfăşoară aceasta, dacă doresc. În afară de transparenţă, punerea în practică a 
acestei solicitări va mai avea un beneficiu, sperăm noi, va responsabiliza într-o mai mare 
măsură consilierii locali şi alţi participanţi care iau cuvântul la şedinţe. Cererea noastră are ca 
bază legală Legea 544/2001 actualizată în 2016, privind liberul acces la informaţiile de interes 
public. Considerăm că ar fi util pentru cetăţenii Hunedoarei să aibă acces la dezbaterea 
şedinţei, la hotărârile care se iau, la modul în care se votează. În legea mai sus menţionată se 
precizează la art.1: accesul liber şi neîngrădit al persoanei la orice şedinţă de interes public 
definite astfel prin prezenta lege, îl constituie unul din principiile fundamentale a relaţiilor dintre 
persoanele și autoritățile publice în conformitate cu Constituția României. La art.3 se 
precizează: asigurarea de către autoritățile și instituțiile publice la informațiile de interes public 
se face din oficiu sau la cerere, prin intermediul compartimentului pentru relații publice sau a 
persoanei desemnate în acest scop. La art.4: pentru asigurarea accesului oricărei persoane la 
informațiile de interes public, autoritățile și instituțiile publice au obligația de a organiza 
compartimente specializate de informare și relații publice sau de a desemna persoane cu 
atribuții în acest domeniu. Considerăm că sunt condițiile necesare și condițiile tehnice pentru a 
realiza această transmitere și eu zic că nu ar avea decât aspecte pozitive această transmitere 
pe rețelele de socializare. 

Referitor la ce a spus d-nul consilier Bădin. A mai fost un episod, dacă țineți minte 
în ședința ordinară, am subliniat că pe strada Buituri, o bucățică din strada Buituri, nu a intrat 
nici un plug. Următoarea zi, vineri în 21, s-a dat și cu plug și cu antiderapante, deci se poate 
rezolva. Am mai avut un episod de zăpadă, exact aceași stradă nu a fost curățată deloc. Am 
poze, dacă vreți vi le pun la dispoziție dar știți cum îi, eu ca eu că am 50 de metri și nu e 
problemă dar mai sunt cetățeni ai Hunedoarei care întâmplător își plătesc taxele și impozitele, 
suntem străzi secundare, nu zice nimeni dar a face deszăpezirea completă, include și aceste 
străzi secundare. Vă mulțumesc!” 

 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți, pentru că ați făcut referire la legea cu privire la informațiile de 

interes public. Nu aș vrea să se înțeleagă că nu e respectată. Transmiterea live nu este 
obligatorie, procesul verbal al ședințelor se afișează lunar, se respectă prevederile legii 
întocmai. Acum dacă dvs. considerați și se va găsi o soluție să se transmită live, este o altă 
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problemă, dar legea nu ne obligă.” 
 

D-nul Voinia Claudiu: 
”Sunt trei camere care înregistrează acum, să fie încă o a patra care să ne 

înregistreze din nou.” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu vreau să intru în polemici, se poate rezolva problema, dar nu este 

obligatoriu.” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În primul rând ați aflat că respectăm legea fără nici o problemă. Doi la mână, 

aceste ședințe sunt înregistrate de vre-o doi ani și jumătate, live pe facebook. Dacă vreți să 
transmitem și pe facebook-ul primăriei, sigur, absolut nici o problemă. Și vă rog să mai 
remarcați un lucru: oricine vrea să vină să înregistreze, indiferent că este din partea presei 
acreditate sau persoană fizică, a putut să vină oricând. Suntem, sunteți cu toții la acest capitol 
foarte transparenți. Sunt alte primării care țin ședințe de consiliu cu ușile închise, să știți, le 
permite regulamentul. Permite regulamentul așa ceva. Niciodată nu am acceptat lucrul acesta, 
nici măcar ca și sfat. Fiecare, văd că vine cu camera video în spate, să se filmeze când  
citește hârtia. Foarte bune! Puteți să faceți campanie electorală, puteți să vorbiți, o să le 
punem și pe facebook-ul primăriei, nu avem nimic de ascuns, absolut nimic!  

Zicem și atunci când concursul e foarte corect, că vrem să revenim la ce a fost 
înainte, nu aveți decât să spuneți. Tinere, ai înregistrat tot? Da, l-ai focalizat pe d-nul Giurgiu, e 
ok, da? De acolo iei bucățica, o pui pe facebook și reiasă că am făcut multe...și mărunte. 

D-le Ardelean, cred că de la următoarea ședință reușim cu condițiile tehnice, cu 
siguranță așa vom face, fără nici o problemă.” 

 
 
D-na Szabo Dorina delegat sătesc: 
„Nu e nici o problemă. Domnule Președinte, domnule Primar, stimați consilieri, 

am o singură problemă și aș dori să fie o interpelare. Deci, eu m-am născut în Peștișu Mare, în 
acte era trecut Peștișu Mic, comuna. Am terminat facultatea, am luat repartiție pe municipiul 
Hunedoara. Ulterior s-a transformat în cartierul Peștișu Mare, acum este sat aparținător 
Peștișu Mare. S-au încheiat contracte cu Salub-ul și suntem considerați mediu rural, pardon 
urban. Eu nu mai înțeleg suntem urban sau rural?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Doamnă, e logic. Chiar dvs. mă întrebați?” 
 
D-na Szabo, delegat sătesc: 
„Vă întreb pentru că…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„De administrație locală, de lege, păi cum? …. Păi de unde aparține?” 
 
D-na Szabo, delegat sătesc: 
„ Sat aparținător, așa… 
Răcăștia este stradă, noi suntem sat aparținător. Se consideră la fel? Chiar nu 

sunt foarte sigură. De aceea vă cer părerea?” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Doamnă, uitați-vă ce este în spatele acestei sintagme. Faptul că aceste localități 
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aparțin de municipiul Hunedoara este benefic pentru tot ce înseamnă proiecte pe fonduri 
europene inclusiv canalizare și apă, pentru care se lucrează.” 

 
D-na Szabo, delegat sătesc: 
„Deci să consider că este mediu urban?” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da, considerați că este mediu urban. Pentru că nu am făcut noi Consiliul Local 

acest lucru. Acest lucru este de ani de zile, păi ce, acum am aflat că Peștișu aparține de 
Hunedoara?” 

 
D-na Szabo, delegat sătesc: 
„Nu domnule primar, era perioada aceea de cartier când toată lumea… deci nu 

se găsește în Nomenclatorul de străzi cartierul Peștișu Mare, sunt încă unii oameni care au pe 
buletin cartier Peștișu Mare.” 

 
D-nul Laslău Militon Dănuț: 
„Păi în funcție de cum și-au făcut buletinele că nu au putut să se ducă să-și 

actualizeze strada. În funcție de fiecare care cum  și-a făcut și cum au survenit modificările.” 
 
D-na Szabo, delegat sătesc: 
„Deci atunci pot să transmit că este urban.” 
 
D-nul Laslău Militon Dănuț: 
„Liniștită puteți să transmiteți și puteați să întrebați și la juridic și primeați 

răspunsul.” 
 

D-na Szabo, delegat sătesc: 
„Problema a doua, doresc tot o interpelare, să știu stadiul proiectului de reparații 

a Căminului Cultural. Că eu în ianuarie 2017, când am fost aleasă reprezentant sătesc, mi s-a 
spus că s-a depus la CNI în noiembrie 2016. Suntem în 2019 și nu mai știm nimic. Atât. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Da, mulțumim doamna Szabo. Domnul Mititelu.” 
 
D-nul Mititelu: 
„ Bună ziua, qu'est-ce que nous avons ici? Adică, ce avem noi aici? Să încep ca 

Boc: Vive la France, deși suntem în Hunedoara. Băiatul care a căzut în cap, care s-a urcat pe 
un stâlp ca student când era președinte la UASCR și a primit un kilogram de țuică, și știu de la  
Morar cu care eram prieten la .... și cu… așa…. și pe care l-am văzut la televizor că era tare 
nemulțumit că nu s-au dat fonduri. 

Am început în franțuzește așa, chiar dacă era vorba de ….” 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„La subiect domnul Mititelu. Direct.” 
 
D-nul Mititelu: 
„Aș începe de la coadă. Punctul șapte, să mă refer și eu scurt, să-mi expun 

punctul de vedere pentru domnul Ardelean. Ședințele de Consiliu Local sunt publice, nu sunt 
în public. Facebook-ul este declarat de Curtea Constituțională și de legislația europeană ca 
spațiu public. Asta nu înseamnă că trebuie făcut pe stadion. Deci, una e ședință publică, unde 
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poate să vină oricine și altceva este cu public, adică cu galerie cum ar spune un contemporan. 
Se află minuta, hotărârea de Consiliu Local, procesul verbal, se află…” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Spuneți direct domnul Mititelu.” 
 
D-nul Mititelu: 
„Apoi, la Popice, vreau să vă spun, aparține tovarășului Voidoș, născut în…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnul Mititelu, la subiect.” 
 
D-nul Mititelu: 
„E vorba de Popicărie.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Vă invităm la dezbaterea privind bugetul local.” 
 
D-nul Mititelu: 
„Sa meargă la Mittal să ceară bani și la Sindicatul care a distrus sala 

Siderurgistul, nu aici. Aici pe 350 puteți să aprobați. După aia gunoiul, s-a scumpit într-adevăr 
cu 30% pe întreg județul și cu acea ADI nenorocită din care mi-aș dori mâine să iese  
Hunedoara, este deținută de doamna Andreea Vass, vară cu Bogdan Olteanu și străbunica a 
Ghizelei Vass, prietenă cu Ana Paucăr, da? Și ea gestionează tot gunoiul pe tot județul, asta 
ca să știe lumea, că nu Primăria a scumpit ci doamna Vass de la PD, fostul PDL actualmente 
PNL. Și acum începem cu introducerea. 

Fac un scurt bilanț al activității noastre, deși și consilierii locali au prevăzut în 
lege, eu zis ca Asociația Civică, să vedem ce avem noi aici.  

În primul rând ca să mai terminăm cu minciuna tovarășei Hărău că vorba lui …. 
Când nu îl ai D-zeu trebuie să ai idoli, și doamna cu GOD pe mașină a mințit în continuare. E 
adevărat că Curtea de Apel, cacofonia e intenționată, a dat trei termene, nu una, care la Fond 
a fost acceptată. A fost introdus recurs pe 18 ianuarie de către ANI, și suntem cu ochii, ne-am 
pus picături în ochi, suntem cu ochii pe tovarășa Hărău. ANI, conform legii a făcut și sesizarea 
Parchetului pe lângă Înalta Curte pentru fals în declarații, 326 care e de la 6 luni la 3 ani sau 
amendă penală și nu ar mai putea să candideze. Vă dați seama că rămân o grămadă de 
oameni fără zeiță? Fără God? Asta odată.  

Doi. L-am mai văzut pe unul tare în gură prin cartier pe aici, tot de la PDLP, 
Farkas Ladislau. Deci băiatul acesta pute de incompatibilitate sau miroase ca să fiu mai… 
Contracte cu Primăria, el fiind consilier local, trei certificate de vacanță succesorală, bani peste 
bani, trai din…. pe banii Primăriei. Am sesizat ANI, este sub control băiatul, ca să vedem 
despre ce este vorba. ” 

 
D-nul Tălălan: 
„Domnilor consilieri, de ce plecați din sală domnilor?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Laslău Militon Dănuț: 
„Domnul Tălăban, vă rog să nu interveniți.” 
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D-nul Mititelu: 

  „Și acum am venit la monstrul de corectitudine, domnul Bogdan Giurgiu care 
dacă urmăriți declarațiile date pe proprie răspundere este incompatibil și penal, cum ar spune 
infractorul de la Cotroceni, infractor,  pe 326 nu și-a declarat apartamentul, două mașini, mai 
multe.” 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Domnul Mititelu, toate acestea ați trimis pe mail, nu vă mai repetați aici, vă rog.” 

  
D-nul Mititelu: 
„Corect. Și în final, am și ochelari mai mici, mi-am luat ochelari ca alt … de 

dreapta, Gusti Lazăr care făcea cafea bună la Curtea de Apel la Parchet.” 
 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„La subiect.” 
 
D-nul Mititelu: 
„Și în franțuzește zic, mon Primar, mon Viceprimar, ales vous on  …. Vă 

mulțumesc. Și repet să înregistreze că e cameră de 3000. Așteptăm televiziunea. ” 
  
D-nul Tălăban: 

  „Domnule primar, domnule viceprimar, domnilor consilieri și domnilor participanți. 
Noi, pensionarii Ligii vă dorim un An Nou cu sănătate și înțelegere. Adică înțelegere între 
partide. Să nu mai fie ce am văzut azi, la început de an. Rușine să le fie cine a plecat din sală.” 
 

D-na Olariu Nicoleta: 
„Au plecat și de la PSD, atenție!” 
 
D-nul Tălăban: 

  „Eu nu am spus numele, vă rog frumos. De ce vorbiți, vorbiți când  sunteți 
întrebată, bine?” 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Ziceți domnul Tălăban.” 

 
D-nul Tălăban: 

  „Nu-i frumos, că sunteți o doamnă. Am rămas surprins când a fost o știre de la 
televiziunea INFO. Nu știu a cui patronat este dar, se spune minciuni, să ne păcălească pe noi 
hunedorenii, nu se poate așa ceva. Este iarnă, cu înzăpezire, să arunce cu noroi în primarul 
Bobouțanu și în viceprimar. O minciună a fost. Să le fie rușine. Nu știu cine sunt aceia. Au 
spus că nu au agregate și nu-și fac datoria. Eu pot să vă spun că, știți și dvs. domnilor 
consilieri, a cui a fost din data de 1 ianuarie Salub. Salubritatea nu a mai fost a Primăriei ci 
aparține unei firme din București domnule, e ceva imposibil să fie. ADI Deșeuri, Brai Câta, 
director Ludovic Vass, spune ceva acest nume? A fost ani mulți la conducerea salubrității. Știți 
cine era. Mulți bani s-au dat firmei respective și mizerie era în tot orașul. A preluat Primăria 
salubritatea. Noi, asociațiile de proprietari, am fost mulțumiți că era o curățenie mai bună în 
oraș și plăteam mai puțini bani pe metru cub. Dar, a venit această firmă și primul lucru care l-a 
făcut a ridicat prețul metrului cub. A început cu stângul, se vede în oraș mizeria. Din cele trei 
firme actuale care au fost, firma, nu țin(departe gândul), hunedorenii nu țin cu nimeni, ținem cu 
dreptatea, a fost când a fost la Primărie.” 
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D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Mai aveți un minut.” 
 
D-nul Tălăban: 

  „Un minut. Oricum, tare aș vrea să meargă în bine, nu în rău. Am rămas surprins 
încă odată, de ceea ce se întâmplă.” 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Plăcut sau neplăcut?” 
 
D-nul Tălăban: 
„Neplăcut. Apăi dânsul, domnul Ardelean a zis să se vadă în țară situația pe care 

o făcut-o el și a fugit din sală? Noi l-am votat pe dânsul și cu ceilalți care au ieșit. Nu se poate 
așa ceva. Că a plecat altcineva, o avut probleme, dar nu când… nu am treabă cu domnul 
Mititelu, departe gândul. Dar, să se întoarcă cu spatele la dânsul, e rușine mare. Îl apreciez pe 
domnul Giurgiu cu problema Popicăriei. Sunt copii ai Hunedoarei care au luat locul I din zece, 
zece au luat locul I pe țară. Prima popicărie din țară care ar trebui să se renoveze, să se facă 
ceva, să se ajute. Ei au mers pe banii părinților.” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Alte subiecte?” 
 
D-nul Tălăban: 
„O problemă. Numai puțin, la Răcăștie la intrare, copiii stau în ploaie și cetățenii 

în ploaie. Nu se poate face frumos cum s-a făcut la târgul de porci o… ceva să nu-i ploaie? Că 
stau copiii când merg la școală și oamenii când vin în oraș.  

Eu vă mulțumesc și sper să fie o înțelegere între partide, să nu fie certuri.” 
 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  ”Mulțumesc. Declar ședința închisă.” 
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